



شركة رأس الخيمة لصناعة الإسمنت الأبيض والمواد الإنشائية ش.م.ع.
RAS AL KHAIMAH CO. FOR WHITE CEMENT & CONST. MATERIALS P.S.C.
P.O.Box :1492, RAK United Arab Emirates - Tel: +971 7 203 43 43 , Fax ; + 971 7 266 88 66
www.rakwhitecement.ae - info@rakwhitecement.ae



Date: 11/07/2024

التاريخ: 2024/07/11

Disclosure & Compliance Section

Exchange Operations Division
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi – United Arab Emirates

المحترمين

السادة / قسم الإفصاح والامتثال

قطاع عمليات السوق
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة

After greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Attached herewith Notification of final settlement results of acquisition offer from **M/S: UltraTech Cement Middle East Investments Limited** after following all conditions & requirements approved by SCA.

مرفق طيه إعلان نتيجة التسوية النهائية لعرض الاستحواذ المقدم من شركة التراتك سيمنت ميدل ايست انفستمينتس ليمتد بعد استيفاء كافة الشروط والمتطلبات الموافق عليها من قبل هيئة الأوراق المالية والسلع.

Best regards ,,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

محمد أحمد زايد الحوتي
Mohammed Ahmed Zayed Al Houti
الرئيس التنفيذي
Chief Executive Officer





**Ras Al Khaimah Co. for White Cement &
Construction Materials PSC**
PO Box: 1492
Khor Khwair
Ras Al Khaimah
United Arab Emirates

شركة رأس الخيمة للإسمنت الأبيض والمواد
الإنشائية (ش.م.ع)
ص.ب. 1492
خور خوير، رأس الخيمة
الإمارات العربية المتحدة

Attention: Chairman of the Board of
Directors

عناية : رئيس مجلس الإدارة

Mohammed Ahmed Zayed Al Hooty, General
Manager

محمد أحمد زايد الحوتي، المدير العام

By e-mail

بواسطة البريد الإلكتروني

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

July 10, 2024 10 يوليو 2024

Notification of final settlement results

إعلان عن نتيجة التسوية النهائية للعرض

Following our letter dated June 25, 2024, announcing the results of the Offer, UltraTech Cement Middle East Investments Limited (the **Acquirer**) would like to notify you that all the conditions and requirements of the Offer, as approved by the SCA, have been met, including the General Assembly meeting held on July 9, 2024. Accordingly, pursuant to Article 43 of the Decision of the Chairman of SCA Board of Directors No. (18 / RM) of 2017 concerning the rules of acquisition and merger of public shareholding companies, the Acquirer would like to announce the final settlement results of the Offer, which was completed on July 10, 2024:

لاحقا لخطابنا بتاريخ 25 يونيو 2024 بخصوص الإعلان عن نتيجة قبول العرض، تود شركة ألترا تيك سيمينت ميدل إيست انفس تمنتس لميتد (الجهة المستحوذة) اعلامكم بأنه قد تم استيفاء كافة الشروط والمتطلبات الموافق عليها من قبل الهيئة ومن ضمنها انعقاد الجمعية العمومية في تاريخ 9 يوليو 2024. وعليه، وبموجب احكام المادة 43 من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (18 / ر. م) لسنة 2017 بشأن قواعد الاستحواذ والاندماج للشركات المساهمة العامة، تود الجهة المستحوذة الإعلان عن نتيجة التسوية النهائية للعرض والتي قد تمت بتاريخ 10 يوليو 2024:

- **The total number of shares for which the Offer was accepted:** 133,606,850 shares of Ras Al Khaimah Co. for White Cement and Construction Materials (PSC), representing 26.71% of the company's shares.

- **بلغ العدد الإجمالي للأوراق المالية التي تم الحصول بموجبها على قبول العرض:** 133,606,850 سهم من أسهم شركة رأس الخيمة للإسمنت الأبيض والمواد الإنشائية

UltraTech Cement Middle East Investments Limited

(A Company incorporated under JAFZA Offshore Companies Regulations, 2003)

(Registration No. 132239)

Registered office: P.O. Box 4421, Dubai, UAE, Tel : +971 4 2227580 Fax No. +971 4 2233715





(ش.م.ع) والتي تمثل 26.71% من اسهم الشركة.

- **The number of shares acquired according to the final settlement:** 125,039,250 shares of Ras Al Khaimah Co. for White Cement and Construction Materials (PSC), representing 25.00% of the company's shares, in accordance with the offer document and its amendments approved by the Authority on May 24, 2024, and June 21, 2024, respectively, and the provisions of paragraph (b) of clause 4 of Article 10 of the Decision of the Chairman of SCA Board of Directors No. (18 / RM) of 2017 concerning the rules of acquisition and merger of public shareholding companies, which stipulates that if the number of shares of Ras Al Khaimah Co. for White Cement and Construction Materials (PSC) offered at the end of the offer period is more than the specific number of shares set out in the Offer, the Acquirer will acquire from all shareholders who have accepted the Offer a number of shares pro rata in proportion to what each of them offered to the total shares to be acquired (which is 125,039,250 shares of the company as per the Authority's approval), with fractions rounded in favor of minority shareholders.
- **عدد الأوراق المالية التي تم الاستحواذ عليها وفق التسوية النهائية:** 125,039,250 سهم من أسهم شركة رأس الخيمة للإسمنت الأبيض والمواد الإنشائية (ش.م.ع) والتي تمثل 25% من اسهم الشركة، وذلك بموجب مستند العرض وتعديلاته الموافق عليها من قبل الهيئة بتاريخ 24 مايو 2024 و 21 يونيو 2024 على التوالي، وأحكام البند (ب) من الفقرة 4 من المادة 10 من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (18 / ر. م) لسنة 2017 بشأن قواعد الاستحواذ والاندماج للشركات المساهمة العامة والتي تنص على انه إذا كان عدد أسهم شركة رأس الخيمة للإسمنت الأبيض والمواد الإنشائية (ش.م.ع) المعروضة في نهاية فترة العرض أكثر من العدد المحدد للأسهم المنصوص عليها في العرض المعدل، ستقوم شركة ألتراك بالاستحواذ من جميع مالكي الأوراق المالية الذين استجابوا لعرضها بنسبة ما عرضه كل منهم إلى مجموع الأوراق المالية المطلوب الاستحواذ عليها (وهي 125,039,250 سهم من أسهم الشركة حسب موافقة الهيئة) مع جبر الكسور لصالح صغار مالكي الأوراق المالية.
- **The number of shares owned by UltraTech after the final settlement:** 272,039,250 shares of Ras Al Khaimah Co. for White Cement and Construction Materials (PSC), representing 54.39% of the company's shares
- **عدد الأوراق المالية المملوكة من قبل شركة ألتراك بعد التسوية النهائية:** 272,039,250 سهم من أسهم شركة رأس الخيمة للإسمنت الأبيض والمواد الإنشائية (ش.م.ع) والتي تمثل 54.39% من اسهم الشركة.

UltraTech Cement Middle East Investments Limited

(A Company incorporated under JAFZA Offshore Companies Regulations, 2003)

(Registration No. 132239)

Registered office: P.O. Box 4421, Dubai, UAE, Tel : +971 4 2227580 Fax No. +971 4 2233715





If you have any questions, please contact
Nilesh Garg, Director, UltraTech Cement
Middle East Investments Limited at
nilesh.garg@adityabirla.com.

Yours faithfully,

Nilesh Garg
Director
UltraTech Cement Middle East
Investments Limited

إذا كان لديكم أية استفسارات، ارجو الاتصال مع
نيليش جارج، عضو مجلس إدارة من خلال ايميل
. nilesh.garg@adityabirla.com

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

نيليش جارج
عضو مجلس الإدارة
شركة الترايك سيمنت ميدل ايست انفيستمنتس
ليمتد



UltraTech Cement Middle East Investments Limited

(A Company incorporated under JAFZA Offshore Companies Regulations, 2003)

(Registration No. 132239)

Registered office: P.O. Box 4421, Dubai, UAE, Tel : +971 4 2227580 Fax No. +971 4 2233715